
Skellefteå Bridgeklubb 
Styrelsemöte: 2021-01-10 Distr: anslagstavla, hemsida och ordf.  
Deltagare: Eva-Britt Blomkvist, Lars-Göran Blomkvist, Gerry Lindh, Kurt Eklund, Olle Ivert, Lars Bode’n, Berith 
Markstedt ,Nille 

 

 

1 Mötet öppnas: Ordförande för mötet var Eva-Britt som hälsade samtliga välkomna och 
förklarade mötet öppnat. 

2 Dagordning: Mötet godkände den föreslagna dagordningen. 

3-4 Val av sekreterare och justerare: Till mötessekreterare valdes Kurt, och till justerare 
valdes Eva-Britt och Lars Bodén. 

5 Genomgång av föregående protokoll: Inga utestående punkter, lades till handlingarna. 

6 Kassören har ordet: Gerry gick igenom ekonomin, ca 30 500 back i år. 
Utvecklings bidrag utgår inte detta halvår p.g.a covid 19, mindre jobb, ekonomin haltar. 
Eva-Britt har pratat med Ove Mattsson VBFs ordförande, vi ska göra ansökan om bidrag 
därifrån. 

7 Rådande situation: Vi kan inte börja spela i normal omfattning. 
Ett lag ska spela i online allsvenskan. 
Ny sanktioner ansökan måste göras innan 28 februari. 
Vi söker samma ansökningar som i fjol. 
3 personer har gått bort detta år. Gunborg Nilsson, Lars Markström, Rolf Håkansson 

8 Kursen: Kursen kan inte starta den i nuläget. 

9 Övriga frågor: Inga övriga frågor. 

10 Nästa möte: 2021-02-28, kl: 18:00 

11 Mötet avslutas: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

Mötesordförande Mötessekreterare Justeraras 

Eva-Britt Blomkvist Kurt Eklund Lars Bodén 


